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Íßêïò ÊáæáíôæÜêçòÂËÁÓÇ
Χωρίς πλατάνια

τα χωριά μας

Ορατός είναι ο  κίνδυνος να αφανιστούν τα  πλατάνια από τα χωριά μας, τα επόμενα χρόνια, σύμφωνα με

πολλές επιστημονικές  έρευνες που τον τελευταίο καιρό έρχονται στο φως της δημοσιότητας. Οι έρευνες

αυτές λένε ξεκάθαρα ότι η  Μεσσηνία θα μείνει τα επόμενα χρόνια χωρίς πλατάνια, αν δε ληφθούν αυστηρά

μέτρα που θα περιορίζουν τη μετάδοση της ασθένειας του μεταχρωματικού έλκους. Μάλιστα ο  τακτικός

ερευνητής στο Ινστιτούτο Μεσογειακών Δασικών Οικοσυστημάτων και Τεχνολογίας Δασικών Προϊόντων -

Εθνικό Ίδρυμα Αγροτικής Έρευνας, Παν. Τσόπελας καυτηρίασε την αδιαφορία των τοπικών αρχών σε πρό-

σφατη ημερίδα του ΤΕΙ Καλαμάτας κάνοντας συγκεκριμένες αναφορές σε παρεμβάσεις - αναπλάσεις  οι

οποίες έχουν καταστροφικές συνέπειες για το περιβάλλον μιας και συνέβαλαν στην εξάπλωση της κατα-

στροφικής ασθένειας για τα πλατάνια. Για παράδειγμα έφερε τις πηγές του Κεφαλόβρυσου.  Ο Παν. Τσόπε-

λας τόνισε ότι αν δεν υπάρξει μέριμνα τα επόμενα χρόνια η καταστροφή των πλατανιών θα είναι ολοκληρω-

τική, και θα έχει συμβεί μια ασύλληπτη σε έκταση οικολογική καταστροφή. 

Τα έσοδα του δήμου μας από τη ΔΕΗ
Δεν είναι ούτε μικρά ούτε

ευκαταφρόνητα τα έσοδα

που εισπράττει ο δήμος μας

από τα Βουφραδοχώρια

μέσω της ΔΕΗ.  Από τα

χωριά Βλάση, Κουρτάκι,

Μηλιώτη, Χατζή, Πετρίτσι και

Χαραυγή, δηλαδή τα χωριά

του τέως δήμου Βουφράδας,

εισπράττει 69.117 ευρώ.

Αυτό το ποσό, μάλλον για το

δημοτικό συμβούλιο θεωρή-

θηκε μικρό και αναπροσαρ-

μόστηκε σε 91.678 ευρώ.

Αναλυτικά τα ποσά ανά

χωριό ήταν: Βλάση 7.253

ευρώ, Κουρτάκι 6.443 ευρώ,

Μηλιώτη 5.959 ευρώ, Χατζή

28.516 ευρώ, Πετρίτσι 8.246

ευρώ και Χαραυγή 12.696

ευρώ. Η αναπροσαρμογή

που προτάθηκε από το

δημοτικό συμβούλιο δημι-

ουργεί τις παρακάτω υπο-

χρεώσεις για καθένα από τα

χωριά μας:  Βλάση 9.534

ευρώ, Κουρτάκι 8.464 ευρώ,

Μηλιώτη 7.842 ευρώ, Χατζή

38.343 ευρώ, Πετρίτσι

10.858 ευρώ και Χαραυγή

16.635 ευρώ. Να αναφέρου-

με, επίσης ότι το δημοτικό

συμβούλιο αναπροσάρμοσε

τις τιμές και για τα χωριά του

τέως δήμου Αριστομένη από

120.372 ευρώ σε 167.398

ευρώ και για τα χωριά του

τέως δήμου Πεταλιδίου από

169.297 ευρώ σε 357.087

ευρώ.

Αλλαγή
δικτύου

ύδρευσης
στο Μηλιώτη

Με εντατικούς ρυθμούς οι
τεχνικές υπηρεσίες του
δήμου Μεσσήνης ετοιμάζουν
τις απαραίτητες μελέτες για
την αντικατάσταση του δικτύ-
ου υδροδότησης του χωριού
Μηλιώτη προκειμένου το
έργο να ενταχτεί και να χρη-
ματοδοτηθεί από το ΕΣΠΑ.
Το υπάρχον δίκτυο έχει εξα-
ντλήσει τα όρια της ζωής του
και στην κυριολεξία είναι
σαθρό στο μεγαλύτερό του
μέρος. Αν όλα πάνε καλά
μέσα στο καλοκαίρι θα εντα-
χτεί στο ΕΣΠΑ.

Δέντρα από
το φυτώριο
της Πάτρας

Ο δήμος Μεσσήνης κατά-
φερε να πάρει με απόφαση
του συμπατριώτη μας Γενι-
κού Γραμματέα Περιφέρειας
Πελοποννήσου, Δυτικής
Ελλάδας και Ιονίου Τάσου
Αποστολόπουλου από το
μεγάλο φυτώριο του δασαρ-
χείου Πάτρας αρκετά δεν-
δρύλλια διαφόρων ειδών
προκειμένου να τα φυτέψει
στα χωριά μας. 

Νέος 
κανονισμός

λειτουργίας
Στις 6 Μαΐου 2011 το δημο-

τικό συμβούλιο του δήμου
μας ενέκρινε κατά πλειοψη-
φία νέο κανονισμό λειτουρ-
γίας του δήμου. Σημαντικό
σημείο διαφωνίας αποτέλεσε
η προθεσμία για την ενημέ-
ρωση των φακέλων καθώς οι
μειοψηφίες ζητούσαν οι
φάκελοι να είναι πλήρεις δύο
ημέρες πριν τη συνεδρίαση
του Σώματος, κάτι που δεν
αποδέχθηκε πάντως η πλειο-
ψηφία. Σύμφωνα με το νέο
κανονισμό, οι φάκελοι θα
πρέπει να είναι έτοιμοι μέχρι
στις 10 το πρωί της προη-
γούμενης εργάσιμης ημέρας
από τη συνεδρίαση. Εξ
άλλου, ο κανονισμός προβλέ-
πει ότι η ανώτατη διάρκεια
συνεδρίασης δε θα πρέπει να
ξεπερνά τις 5 ώρες.

Μόνο η Βουφράδα
πήγε χρήματα…

Μόνο ο τέως δήμος Βουφρά-
δας είχε πλεόνασμα και δεν
άφησε πίσω χρέη όταν συγχω-
νεύτηκε στο δήμο Μεσσήνης σε
αντίθεση με τους υπόλοιπους
δήμους. Μάλιστα ο τέως δήμος
Πεταλιδίου έφερε χρέη της
τάξεως των 2.320.000 ευρώ
κάτι που δημιούργησε στη
συνεδρίαση του δημοτικού
συμβουλίου, της 5ης Μαΐου
2011, έντονη αντιπαράθεση και
φραστικές αντεγκλήσεις  ανά-
μεσα στον πρόεδρο του συμ-
βουλίου Κώστα Ρούτση και
στον τέως δήμαρχο Πεταλιδίου
Ηλία Κουτσοδημητρόπουλο. Ο
τέως δήμος Βουφράδας στη
συγχώνευσή του έδωσε
300.000 ευρώ όπως μάθαμε
στο ταμείο του νέου δήμου και
υπάρχει ακόμη και ένα μεγάλο
ποσό από ανείσπρακτα τέλη
που κάποια στιγμή θα εισρεύ-
σουν στα ταμεία του δήμου.
Κάτι που δεν έκαναν οι άλλοι
δήμοι που συγχωνεύτηκαν.
Αυτός ήταν και ο λόγος σκλη-
ρής αντιπαράθεσης ανάμεσα
στο δημοτικό σύμβουλο Σπύρο
Κοντοθανάση και στον επικε-
φαλής της αντιπολίτευσης Νίκο
Τζώρτζη όταν ο δεύτερος
άσκησε κριτική γιατί τα Βου-
φραδοχώρια πήραν συγκεκρι-
μένα χρήματα για βελτίωση
οδοποιίας. Τότε ο Σπύρος
Κοντοθανάσης του υπενθύμισε
τι εισέφερε ο δήμος Βουφρά-
δας και τι οι άλλοι δήμοι. Έτσι
για την ιστορία…


